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Datum 7 maart 2016

Onderwerp Openstaande vragen Potitieke Beschouwingen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder College

De CDA-fractie heeft tijdens de Politíeke Beschouwingen een aantalvragen aan het college gesteld.
Het CDA verzoekt nog om schriftelijke beantwoording van de volgende vraag:

Ontwikkeling Binnenstad

1. Zijn er al convenanten met marktpartijen/investeerders, die volgens de bestuursovereenkomst
tot stand moeten komen?

Namens de CDA-fractie,

Sandra van den Nieuwenhof

Wij beantwoorden uw vraag als volgt

Gemeenteraad (en marktpartijen/investeerders) hebben, anders dan in het rapport

"Roosendaal, gezonde stad" voorgesteld, besloten geen binnenstadsorganisatie met een

eigen juridische entiteit, een eigen budget dat voor langere tijd (15 tot 20 jaar) beschikbaar

zou worden gesteld met daarbijeen prestatiecontract op te richten. Partijen wilden het eigen

budgetrecht behouden, daardoor kan van een algemeen convenant over investeringen en

medezeggenschap in elkaars investeringen geen sprake meer zijn. ln plaats van

convenanten zijn met vastgoedeigenaren betekenisvolle samenwerkingsafspraken gemaakt

op het niveau van de mandjes. Bijvoorbeeld bij de aanpak van het Roselaarplein-zuid,

verbouwingen van Roselaar en de aanpak van het cultuurcluster.
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